

Further update on GT-1 Technical Fault incident

Further to the disclosure made on 14 November 2018, the Company is pleased to advise the Muscat Security Market, the Capital Market Authority and the Investor Community that the Company has worked diligently with its Operator and Original Equipment Manufacturer (OEM) and has identified stator replacement of the generator to be the most technically sound and economically viable option. The Company is expecting arrival of this new stator from Italy at plant site in last week of December after which installation will take another four weeks from that time onwards. The Company envisages that Gas Turbine 1 will be back in service by end of January 2019. The Company is also liaising with its loss adjustor and insurers on this matter.

The Company will continue to provide further updates going forward.

تحديث عن العطل في وحدة إنتاج الطاقة (GT-1)

إلحاقاً بالإفصاح الذي أعلن عنه في 14 نوفمبر 2018، يسر الشركة إفادة سوق مسقط للأوراق المالية وهيئة سوق المال والمستثمرين الكرام بأن الشركة قد عملت بجد مع الشركة المشغلة والمصنع الأصلي للمعدات وحددت استبدال الجزء الثابت من المولد ليكون الخيار الأكثر فاعلية من الناحية التقنية والاقتصادية. تتوقع الشركة وصول هذا الجزء الثابت الجديد من إيطاليا إلى موقع المحطة في الأسبوع الأخير من ديسمبر، وبعد ذلك سيستغرق تركيبه أربعة أسابيع أخرى من ذلك الوقت فصاعداً. تتوقع الشركة أن يعود توربين الغاز رقم (1) إلى الخدمة بحلول نهاية يناير 2019. كما تتسق الشركة مع مقيم الخسائر وشركات التأمين بشأن هذه المسألة.

ستواصل الشركة تقديم المزيد من التحديثات في المستقبل



Usman Anwar
(Chief Financial Officer)

